
Udvalget for Fødevarer, Landbrug og Fiskeri

Til: Justitsministeren

Dato: 19. april 2011

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

FLF alm. del

Spørgsmål 355
Vil ministeren redegøre for, hvorfor ministeren mener, at parvis indhusning er
dyrevelfærdsmæssigt acceptabelt, når der selv i forsøg på Aarhus Universi-
tets forsøgsfarm, hvor der sandsynligvis er nøjere overvågning og pasning af
forsøgsdyrene end i produktionen, er fundet bidsår der ikke var helet op hos 1
pct. af parvist indhusede mink og ophelede bidsår hos 10,7 pct?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Christian H. Hansen (UFG).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Christian.Hansen@ft.dk og til
udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

René Christensen
formand
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